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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska

oraz  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Wyrzysku  w dniu  24  czerwca  2015  r.  w punkcie

dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział,  że ma pytanie odnośnie nieszczęsnego chodnika

w  Osieku  nad  Notecią.  Wyjaśniając  radny  powiedział,  że  przejście  dla  pieszych  zostało  źle

wykonane ponieważ jest ono niezauważane przez kierowców, którzy notorycznie w danym miejscu

parkują.  Następnie  radny  dodał,  że  należałoby  w  jakiś  sposób  zabezpieczyć  dane  miejsce

i domalować pasy przy ulicy Wyrzyskiej aby były bardziej widoczne. 

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza powiedział, że zostaną domalowane pasy przy ulicy

Wyrzyskiej, a jeżeli kierowcy nie będą przestrzegać przepisów to uzgodni się z Panem  ochrona

danych osobowych postawienie słupków ponieważ można byłoby postawić policję oraz karać ale to

nie o to chodzi. 

Radny, Pan Piotr Radwański powiedział,  że zostało otwarte boisko wielofunkcyjne w Gleśnie

i przydałoby się aby w danym miejscu była możliwość podłączenia do prądu. Wyjaśniając radny

powiedział, że jak są imprezy to występuje problem. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  należy  się  rozeznać  czy

w ogóle istnieje taka możliwość oraz jaki będzie to koszt. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała,

że zleci Panu ochrona danych osobowych aby się rozeznał i określił jakie będą to koszty, a jeżeli nie

to przyjmie się wniosek do realizacji w przyszłym budżecie. 

(...)

Radny, Pan Piotr Kuna powiedział, że prosi aby Komendant Policji był na Sesji Rady Miejskiej

ponieważ chce poruszyć pewną kwestię. Wyjaśniając radny powiedział, że kiedy rolnicy jeździli na

łąki  po  siano  to  dwa  radiowozy  specjalnie  jeździły  po  polnych  drogach  i  goniły  rolników.

Kontynuując radny powiedział, że nie wszystkich jest stać na dobry ciągnik, a karali za puknięty

reflektor  zamiast  dać  pouczenie.  Kiedyś  dany  temat  był  już  poruszany,  a  robią  oni  to

z premedytacją aby dawać mandaty. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała,  że zadzwoni i  poprosi aby na

Sesji był Pan Komendant. 



Radny, Pan Piotr Kuna zapytał, jak z przetargiem na inwestycję w Kościerzynie?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że wszelkie podłączenia zostały

wykonane i została rozpoczęta procedura. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że Pan Prezes

Charczun mówi iż wszystko gra z podłączeniami. 

(...)

Radny, Pan Krzysztof  Bartkus  powiedział,  że w Kosztowie nie ma również prądu na boisku.

Następnie radny zapytał o dodatkowe oświetlenie na wioskach?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że po pierwszym półroczu zrobi

się informację jakie jest zapotrzebowanie i w związku z tym skontaktuje się z Sołtysem pracownik

Urzędu. Natomiast czy będzie realizować się dane zadania to będzie uzależnione to od tego czy

będzie posiadało się pieniądze. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że na dany cel nie było

przeznaczonych  żadnych  środków,  a  i  tak  udało  się  wiele  rzeczy  zrobić.  Nastąpiła  wymiana

oświetlenia na ulicy Bydgoskiej w Wyrzysku co gminę  nic nie kosztowało oraz zostanie wykonane

oświetlenie na ulicy 22 Stycznia jeszcze przed inwestycją drogową. Natomiast na wszystkie słupy,

które  stwarzają  zagrożenie  występuje  się  do  operatora  ponieważ  posiadają  środki  na  wymianę

takich słupów. W dniu dzisiejszym jeździł pracownik i przygotowywał dokumentację fotograficzną,

a ma się nadzieję, że uda się bez kosztów powymieniać to co zagraża bezpieczeństwu. Kończąc

Pani Burmistrz powiedziała, że w drugim półroczu zastanowią się, które zadania są priorytetowe,

a są miejsca gdzie w ogóle nie ma oświetlenia jak Komorowo. 

Radny, Pan Krzysztof Bartkus powiedział, że w Stefanowie nie ma w ogóle oświetlenia. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że sukcesywnie się podchodzi do

zadań  ale  to  nie  jest  problem  obecnej  rady  ponieważ  problem  istnieje  od  wielu,  wielu  lat.

Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że sukcesywnie się wymienia ale na wszystko nie jest

gminę stać i z czegoś należy rezygnować ponieważ albo zaczyna się drogi, i kończy się temat albo

rozpoczyna się każde zadanie i robi się po części. 

Radny,  Pan  Grzegorz  Ozimina powiedział,  że  mieszkańcy  zgłaszają,  że  lampy  w Wyrzysku

zapalają się o godzinie 22:30. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  temat  został  już  podjęty

ponieważ takie informacje dotarły już na wczorajszym posiedzeniu Komisji. 

(...)

Radny,  Pan  Zbigniew  Piotrowski  powiedział,  że  teren  za  ośrodkiem zdrowia  w  Osieku  nad

Notecią ma zostać wyrównany i nawieziony gruzem. W związku z tym radny zapytał, czy na dane

zadanie musi zostać przygotowana dokumentacja?

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza powiedział, że chce się to zrobić dobrze i jeżeli uda

się na zgłoszenie to wymogi są łatwiejsze, a jeżeli będzie należało mieć pozwolenie na budowę to



dokumentacja będzie niezbędna. 

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski powiedział, że rozmawiał z Panem ochrona danych osobowych,

przedsiębiorcą z Osieka nad Notecią, który dysponuje gruzem oraz ziemią i mógłby to wykonać. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  gminni  przedsiębiorcy

wykonują  takie  zadania,  jak  chociażby  rewitalizację  terenu  przy  stawie.  Kontynuując  Pani

Burmistrz  powiedziała,  że  robi  się  zapytania  i  jeżeli  chodzi  o  kwestie  chodnikowo-murarskie,

to zgłosił się tylko jeden wykonawca. Procedury i zapytania są oczywiście stosowane i bierze się

najtańszą ofertę.

(...)

Radny, Pan Ireneusz Przydział powiedział, że nie jest radnym z Wyrzyska ale jak są Komitety

Osiedlowe to oni również powinni posiadać jakieś środki do działania ponieważ na Sołectwach jest

Fundusz Sołecki.  Kontynuując  radny powiedział,  że  takie  osiedla  mogłyby zorganizować dzień

dziecka czy inne imprezy i rywalizować ze sobą. Radny poprosił aby rozważyć daną kwestię aby

nie było na sesjach samych życzeń tylko aby mogli działać. 

Radny,  Pan  Grzegorz  Ozimina powiedział,  że  takie  Komitety  po  to  startowały  ponieważ  w

założeniach mówiły, że również chcą pieniędzy aby działać jak Rady Sołeckie gdyż nie tylko na

wioskach są potrzeby lecz na osiedlach też.

Radny,  Pan  Ireneusz  Przydział powiedział,  że  nie  muszą  być  to  aż  tak  duże  pieniądze,

a  aktywność osiedli mogłaby przerodzić się i w czyny. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  będzie  tworzyć  się  nowy

budżet  i  Zarządy Osiedli  będą  mogły złożyć  do budżetu  swoje propozycje  co do  zadań,  które

chciałby wykonać. Natomiast rozpatrzy się wnioski i zastanowi się na jakie zadania jest gminę stać

oraz  które  zadania  będzie  można  w  danych  osiedlach  zrealizować.  Kończąc  Pani  Burmistrz

powiedziała, że tak jak Sołectwa we wrześniu muszą mieć wypisany cały komplet zadań to tak

samo poinformuje się Zarządy o przygotowanie zbioru zadań w formie wniosków lecz omówi się

jeszcze to z radcą prawnym. 

(...)
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